Copyright © 2019 by Max Diamond of Freebiesave.org. All rights reserved worldwide. No part of this publication may be replicated. This book may be given away or re-distributed freely.

Max Diamond, Author & Founder of Freebiesave.org

Table of Contents

Title Page

Free Music

Free Movies

Free Magazines

Free Books & Audio Books

Free Games

Free Crafts & Creative

Mixed Freebies

Free Courses

Business Freebies

Teacher Freebies

Software Freebies

Free Music

Download Free Classical Piano mp3s

Download classical piano mp3s from A-M Classical

25 Free Beautiful Chilled & Relaxing Music Downloads Free

Thank you for visiting our new and improved FREE download page. 25 wonderful tracks from our best -selling Global Journey titles.

Free Mp3 Music Downloads from Amazon

Wow! there is tons of free music here!

16 Free Music Tracks From Clash Music

Get 16 free tracks from the albums featured below by simply clicking on the links. Download the full album or any of the tracks that take your fancy for nowt.

Download 20 Free Cover songs by Radiohead

For this latest installment of our Best Cover Songs series (previously: Death Cab For Cutie, Bon Iver) I thought it would be fun to research and present those songs by other bands Radiohead have tackled over the years.

Free Sleep Relaxation Audio Track

Sleepio are giving away a FREE 10 minute downloadable sleep relaxation audio track. Just click 'Start Download' tab on their website. This audio track can help you relieve stress and prepare your body and mind for a night's sleep.

Old Time Vintage Jazz - Free Downloads - (35274 titles)

We at the Jazz-On-Line website are dedicated to the preservation of the Jazz music of the early twentieth century. Many of these recordings were made on fragile, 78-RPM, shellac discs and exist only in the collections of some contributors to this website.

Browse a huge archive of 23,294 TV theme songs

Browse our huge archive of 32,374 theme songs. If you can't find a theme song, please contact me. This website is a library of theme songs. I do not own any of these songs and will gladly remove any songs that the owner would like taken down.

Welcome to REGGAE LOVERS AND CULTURE MIX 2013

A COMPILATION OF 2013 REGGAE LOVERS ROCK AND CULTURE IN ONE MIX

Free Download - The Best Of Bob Marley

Great selection of his music!

Free Classical Music Downloads

Music has been an integral part of the Gardner experience since Isabella Stewart Gardner opened her Museum with a celebration featuring a performance by members of the Boston Symphony Orchestra.

Virtual DJ HOME Free

VirtualDJ is the most downloaded DJ software on earth. VirtualDJ has been around for more than 20 years, and has been downloaded by more than 100,000,000 people. It is used daily by millions of professional DJs all around the world. Filled with all the latest technology, VirtualDJ will help you take your DJing skills to the next level. For PC or Mac

Free Sleep MP3 Tracks Exclusive from AcousticSheep

These carefully crafted MP3 tracks by AcousticSheep feature binaural beats that can help gently sooth your brainwaves and lull you into a deep sleep. Try them completely FREE tonight

Modern Classical Music - Eamonn Watt / The Virtual Conductor - The Complete Collection (2012 - 2018) - Download Free @ Bandcamp

To get free simply Click buy digital album and place zero in Price Field

Old Time Vintage Jazz - Free Downloads - (35274 titles)

We at the Jazz-On-Line website are dedicated to the preservation of the Jazz music of the early twentieth century. Many of these recordings were made on fragile, 78-RPM, shellac discs and exist only in the collections of some contributors to this website.

Meditation Mix of Music

Free Mind Easing, Clear Your Mind Music!

Suzanne Vega - 4 track live session

In pop-music circles, Suzanne Vega is known almost entirely for two songs from the late 1980s: the child-abuse ballad "Luka" and a song that launched literally dozens of dance remixes, "Tom's Diner."

Dj Timmy Faith - Northern soul mix part 1

Some great music here to listen to!

60 Tracks From SPIN's 2013 SXSW Mixtape

Here is a 60-track blowout of the hottest, most anticipated, must-see acts at SXSW.

Various Artists - Prog Rock Mix '07 Mixtape

Check out the menu on the right for lots of great albums to download

Free Music: Sounds for Soulsurfers

Yeah, somehow he’s right. Everything is growing so fast, so many distractions, funky toys and things out there - all want to be checked. But instead of giving up, smoking your head away Phlow-Magazine.com offers you an interesting opportunity: We invite you to take some time off and try our delicious drug called free music.

Quake Live (play quake 3 arena in browser for free)

From the legendary series that founded the online shooter genre comes the most exciting, energetic, and fast-paced shooter on the Internet. Play against players around the world in over 100 arenas, and a dozen game modes, in one of the most competitive shooters online today. Welcome to Quake Live

Free Classical Piano Music

Click on a composer's name to view all of the works currently available to download for that composer.

Loads of FREE Music Downloads @ Last FM

12 pages of free music downloads in loads of different genres. Sounds like a good deal to me!

Free Music Downloads

Can’t argue with free music these days!

MYFREEMP3 MUSIC Downloads

More Free Music!

Free Music Downloads from Amazon

Yes, Amazon Music offers a ton of free music downloads!  They even have a free music download section that is constantly being updated.

SoundCloud - Free Music

So here’s how it works: SoundCloud is essentially a free streaming service.  But a lot of artists also allow free downloads as well.  You have to search around, but you’ll see a free music download option if the artist has enabled it.

PureVolume - Free Music

PureVolume is a site that features lots of free music downloads from a range of different artists.  Big names include Kanye West, Thirty Seconds to Mars, Good Charlotte, Skrillex, Tokyo Police Club, and Mariah Carey (to name a few).  They also feature a long list of emerging artists, with all of them offering free mp3s of their latest tracks.

Jamendo Music - Free Music

Jamendo Music has been offering free music downloads for years.  All of these downloads are completely free (so no letters from your ISP) and protected by Creative Commons licenses.  That basically means that the creators of these songs don’t mind if you download their music for personal enjoyment.

MP3 Music Download Hunter (App)

MP3 Music Download Hunter is a relative newcomer in the Android app space.  But it’s proving to be a solid option for free music downloads.  Basically, Download Hunter scours millions of copyright-free songs for download.  Technically, these are Creative Commons licensed songs, which means the creators have authorized free downloading (and uploading, for that matter).

My Mixtapez Music (App)

My Mixtapez Music is all about hip-hop mixtapes.  But there are a few differences that hip-hop aficionados will want to weigh.

For starters, both offer lots of different mixtapes from endless rappers and DJs.  And both offer the option to enjoy free music downloads for offline listening.  But dive into My Mixtapez, and you’ll see a number of differences in selection, organization, and selected artists.  You might even decide to roll with both!

Royalty Free Music from Bensound

Useful site!

Free The Biggest Loser and SUBWAY Workout Mix Album Download

To download your free The Biggest Loser and SUBWAY© Workout Mix - Wake Up and Workout, enter a valid email address.

For the very 'Latest Freebies'  Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Free Movies

Viewster. Free legal streaming movies

Works great! Already watch 2 movies!

Classiccinema. Free legal streaming movies

There great some classic movies in this bunch!

1,150 Free Movies Online: Great Classics, Indies, Noir, Westerns, etc.

Watch 1,150 movies free online. Includes classics, indies, film noir, documentaries and other films, created by some of our greatest actors, actresses and directors. The collection is divided into the following categories: Comedy & Drama; Film Noir, Horror & Hitchcock; Westerns (many with John Wayne); Martial Arts Movies; Silent Films; Documentaries, and Animation. We also have special collections of Oscar Winning Movies and Films by Andrei Tarkovsky and Charlie Chaplin.

Down The Rabbit Hole We Go! 300+ Mind Expanding Documentaries

DIY Genius is a website for those who want to design their own education and create their own job.

Watch Free Documentaries

We offer legal high quality documentaries to stream and download for free. Only the best films get selected by us to guarantee quality content. Our docs educate, entertain, inform, teach, shock, explain. You get deeper insights, you increase your knowledge and maybe you gain some new perspectives.

Free to watch, download, & share, films, music, & documentaries

We are a ground-breaking crossmedia distributor, building new revenue models for film, games, books and music. Our special event Bundles, focused on the best in indie culture, reach digital native customers all over the world.

Watch Free Classic Movies Online

We love films, and you probably share this interest with us. The goal of Big Five Glories is to offer a real “jewel-case” to classic movies, and create best conditions to watch them online.

50 Disney Movies for Free

To watch and to find pictures, quotes, plots, casts, crews, reviews, trivia, characters, and more. The movies are indexed by year of production.

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Free Magazines

Business Magazines Collection - Free to View Online

Business Review USA offer USA business, finance, lifestyle, travel and technology news updated daily. Read Business Review USA for the latest USA business news, executive interviews, stock market and finance information, tech news and company reports.

Private Military Contractor Magazines - Free to View Online

Some Nat Geo & Time Magazines - Free to View Online

UK,Scotland - Westend Magazines - Free to View Online

Established in 2005. Publish three A5 magazines two for the West End of Aberdeen, Scotland, one magazine Kingswells.

USA Gymnastics Magazines - Free to View Online

USA Gymnastics is the governing body of the sport in the United States.

Art Jewellry Magazines - Free to View Online

Small mix of mags, but targeted to the trade!

Buzzzz'N Magazines Collection - Free to View Online

UK - Focus Magazines - Free to View Online

The Focus philosophy is simple, we produce interesting, informative, colourful and eye-catching A5 local magazines, with exciting topics and articles from local companies.

Styling Magazine - Free to View Online

Styling Magazine - THE POWER OF CREATIVITY Created in the Southern Highlands of NSW Australia Empowering those that inspire and enrich our world.

UK - Over 1300 Motorcycle & Scooter Magazines - Free to View Online

Mortons Media Group produces a large range of magazine titles, including titles in the classic & modern motorcycle sector, scootering, steam railways, heritage transport and farming. Mortons Media also produces specialist publications, major annual classic bike shows, and resells material from Europe's largest motorcycle archive.

UK - Direct Local - Magazines Collection - Free to View Online

Is free community magazine that gets delivered to select areas in Bristol and South Glos

Maximum Yield International Trade Directories

or more than 20 years, Maximum Yield magazines and trade shows have been the go-to source of information on controlled-environment cultivation for growers around the world.

640 Interior Design Magazines - Free to View Online

Ultimately, design is about creativity. And for covet house, when it comes to design the sky’s the limit.

Over 2000 Home & Living Magazines - Free to View Online

85 Travel Magazines Mix - Free to View Online

Our travel experts have been crafting authentic holidays to the world's most extraordinary destinations for 40 years.

Franchising USA Magazine Mix - Free to View Online

Gun Magazines Mix - Free to View Online

Health and Fitness Magazines Mix - Free to View Online

Mix of Magazines - Free to View Online

A small mix of allsorts here!

Music Magazines - Big Collection! - Free to View Online

There is everything here! Q Mag, Rollin Stone, Uncut, Music Connection, Mojo, Song Writing, Classic Pop, Classic Rock, Metal Hammer, Long Live Vinyl, Country Music, and Soooo Many More!

Cycle USA -  - Magazines Collection - Free to View Online

Like cycling? You will like this collection of mags!

124 Magazine Bundle

Lots of great mags here!

USA - Health Living + Style - Magazines Collection - Free to View Online

Lots of great magazines to see here!

UK - Life Magazines - Magazines Collection - Free to View Online

Fish Media Group specialises in producing luxury local magazines for the most exclusive areas across London & The Home Counties

Global Banking and Finance Review - Magazines Collection - Free to View Online

Business & Financial Magazines

UK - Love Local - Magazines Collection - Free to View Online

Lots of great British Local Magazines to Look at Here

UK - The Local Answer - Magazines Collection - Free to View Online

Lots of great British Local Magazines to Look at Here

UK - The Connection - Magazines Collection - Free to View Online

Lots of great British Magazines to Look at Here

UK - Devon or Cornwall Living - Magazines Collection - Free to View Online

If you love Devon and Cornwall, these are great mags to read!

UK - The Directory - Magazines Collection - Free to View Online

We publish 10 business directories delivered to over 100,000 homes across Hampshire and West Sussex, featuring eye-catching advertising, local articles, community news and competitions

UK - Signpost - Magazines Collection - Free to View Online

Signpost Magazine for Yealmpton, Newton Ferrers, Noss Mayo, Holbeton, Brixton

UK - Abby Link Directories - Magazines Collection - Free to View Online

Local Advertising pages.

Lots of Craft Relates Magazines -  Free to View Online

Magazines include: Beads and Jewellry, Down Under Textiles, Down Under Quilts, Crochet Now, Love Sewing, Simply Cards, Handmade Gifts, Creative Cardmaking, Australian Papercraft Essentials, Australian Simply Cards, Crafty Mag, Quick Knits for Baby, Home Sewn Style, Creative Stamping, Scrapbook Ideas, Creative Expressions, The Complete Guide to Digital Crafting, and others

Mollie Makes Magazine (01/03/2018) -  Free to View Online

Mollie Makes Magazine (issue 84) -  Free to View Online

Mollie Makes Magazine August 2018 -  Free to View Online

Mollie Makes Magazine (01/07/2018) -  Free to View Online

Simply Homemade QUILTsocial Issue 12 15 & Bake supplement -  Free to View Online

Simply Homemade Magazine -  Free to View Online

QUILTsocial Magazine Issue 12 -  Free to View Online

Modern patchwork Magazine fall 2015 usa -  Free to View Online

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Free Books & Audio Books

Free Vegan Healthly Cake eBook
If you're looking to eat more vegan here's a free ebook with raw vegan cakes. Mainly using nuts, fuit and gluten free quinoa. Not for everyone I know but maybe good for some.

Free Downloadable We Energies Cookie Book 2018
This downloadable recipe book has about 32 cookie recipes. Sweet! Or select a year all the way back to 1932!

Hundreds of Free to Read Online Books

Searched: Free Books
Searched: Free Top Selling Books

There is really is of lot of free books here!

50.000 books to read online or download

I gave this a try (had to give name and email), but it was good. Lots of interesting titles (fiction and non-fiction), and easy to navigate

Free PDF Books. Read Online or Download

Thanks to public domain, you can access PDF versions of all the classics you've always wanted to read in PDF Books World's enormous digital library. Literature, plays, poetry, and non-fiction texts are all available for you to download at your leisure.

Free Rabbit Recipes Book

Get yourself this free Pel-Freez Rabbit Recipes Book. Rabbit meat – one of nature’s most wholesome meats – is high in protein, iron and calcium, yet low in calories, cholesterol and sodium. Founded in 1911, Pel-Freez is America’s oldest and largest producer of domestic rabbit.

Free Classic Audio Books

Big selection of books to relax and listen to!

Chef's Selections Recipe Book Download

Our downloadable Chef’s Selections recipe collection has a variety of recipes for appetizers, dinners, side dishes and sweets like Margarita Shrimp, Brined & Primed Chicken, Salted Caramel Fudge and more!

Free Guides on Attracting Wildlife To Your Garden from The Wildlife Trust

Wildlife-friendly gardening is about making a haven for you, as well as for wildlife. By gardening sympathetically for wildlife, you’ll be rewarded by a truly natural outdoor space, where you can get in touch with the plants, animals and birds that make their home there.

Outstanding New Collections Link to 160 + Classic Book Collections (Musaicum Books)

Something for everyone here I hope,Pages of New book collections published 21st Dec 2018 from Musaicum Books.Well worth having a scroll through this new collection of Classic Thrillers, Sci-Fi, Non-Fiction, Historical Etc.Many of these are new to the free kindle releases

Mind Webs - 150 of the most classic science fiction short radio stories to listen to

Mind Webs was a perfectly-executed, haunting old-time radio dramatization of over 150 of the most classic science fiction short stories. You’ll find free science fiction stories from Ursula K. Le Guin, Kurt Vonnegut, and H.G. Wells, among others.

Learn Out Loud, for educational audiobooks and videos

Great Mix of Learning Materials!

Read Free Harlequin Stories Online

Harlequin's Online Reads! Enjoy serialized stories written by Harlequin authors—new chapters are posted every weekday! Our newest stories are listed below—or filter by your mood and how much time you have to read to explore our extensive backlist.

Profile Works is a site of books - many of which are also sold elsewhere

In exchange for the book the author gets your email address, which isn’t necessarily a bad thing (see below) though it is another reason to think about setting up a separate email address for your bookish life. Recent authors that have shown up in my Instafreebie deals have included Cat Sebastian, Sarina Bowen, and Tessa Bailey, so these are solid options.

Smashwords - Free Books

There are over 73,000 books available for free on Smashwords - and many thousands of those are romance. It’s almost too easy.

Free Filippo Berio Recipe Books

Filippo Berio is giving away free recipe books and choose from many of their books.

7 Free Books To Light Your Inner Light

Light Inner Light have got a huge collection of books to give away and you will definitely find the topics that will interest you.

Free Declutter Your Life Book

You can get a free copy of ‘Declutter Your Life in 10 Easy Steps’ that has all the info you need to organize your life for a new fresh start. Just follow our link and fill up the form with your details and you will receive a free soft copy of this book.

11 Free Stan Lee Digital Comics

In honor of Stan Lee, Marvel are offering 11 free digital comics!

Free 120 Hour TEFL Course Book Download
Great to study if you are thinking to teaching ESL online or abroad!

Free BBC Stargazing PDF Guide
If like watching the stars, this is for you!

Free books, maps, posters etc, about the EU
Useful site if you are travelling to the EU

Project Gutenberg offers over 57,000 free eBooks

Choose among free epub books, free kindle books, download them or read them online. You will find the world's great literature here, with focus on older works for which copyright has expired. Thousands of volunteers digitized and diligently proofread the eBooks, for enjoyment and education.

Free Audio Books

Free books to read and download that won’t cost you a penny

Free Books - Just register to download 1000 books (all genres)

Librivox - Free Audio Books

Librivox is a non-profit initiative to record public domain books and release them as free audiobooks. The site boasts over 10,000 projects, with a diverse set of titles ranging from War and Peace to Leaves of Grass to The Dream of the Red Chamber to Anne of Green Gables.

Lit2Go - Free Audio Books

Lit2Go offers audiobooks, plays, short stories, and poems that have been tailored for use in classrooms. Along with each free audiobook, you’ll get citation information, play time, and word count. Some, like Shakespeare’s Hamlet, have an accompanying PDF that can be used to read-along with the text.

Mind Webs - 150 of the most classic science fiction short radio stories to listen to!

Mind Webs was a perfectly-executed, haunting old-time radio dramatization of over 150 of the most classic science fiction short stories. You’ll find free science fiction stories from Ursula K. Le Guin, Kurt Vonnegut, and H.G. Wells, among others.

Open Culture - Free Audio Books

Open Culture has combed through the same audiobooks offered other places online, and compiled them into one list to browse. While you’ll still find many of the same classics offered elsewhere, like Frank L. Baum’s The Wizard of Oz audiobooks, you’ll also find stories by James Baldwin, Ray Bradbury, and Virginia Woolf. Or poetry by Maya Angelou and Charles Bukowski.

OverDrive - Over 2 million free books, audio books and videos

They have over two million books and videos, and partner with more than 30,000 libraries. You’ll find the newest audiobook releases through OverDrive, and they’re all free. That means the free Harry Potter audiobooks you’ve been dying to read (or more likely re-read)? You can probably find them through your awesome local library’s Overdrive access.

Podiobooks - Free Audio Books

Podiobooks is a great option for newer releases, with many of the books read by the authors themselves. These free audiobooks are provided in a serialized form, so you can listen to small chunks that fit into your commute.

Storynory - Free Audio Books for Kids

They’re meant for kids, of course, but they’re really for anybody who wants to hear Brothers Grimm folk tales, Aesop’s fables, or stories from 1,001 Nights again!

Learn Out Loud, for educational audiobooks and videos

Free Classic Audiobooks

Digital Book - a site which boasts thousands of books and a clean interface

Read Free Harlequin Stories Online

Harlequin's Online Reads! Enjoy serialized stories written by Harlequin authors—new chapters are posted every weekday! Our newest stories are listed below—or filter by your mood and how much time you have to read to explore our extensive backlist.

Profile Works - is a site of books - many of which are also sold elsewhere, but free there

In exchange for the book the author gets your email address, which isn’t necessarily a bad thing (see below) though it is another reason to think about setting up a separate email address for your bookish life. Recent authors that have shown up in my Instafreebie deals have included Cat Sebastian, Sarina Bowen, and Tessa Bailey, so these are solid options.

Smashwords - Free Books

There are over 73,000 books available for free on Smashwords - and many thousands of those are romance. It’s almost too easy.

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Free Games

Play cut the rope for free in your browser!

Great Little Game!

Angry Birds Star Wars 2 - Free

The Force is strong with this one. Get ready for Angry Birds Star Wars II – the epic follow-up to the #1 smash hit game! Based on the Star Wars movie prequels, use the Force for good against the greedy Pork Federation or choose a much darker path

Path of Exile (Free PC Game)

You are an Exile, struggling to survive on the dark continent of Wraeclast, as you fight to earn power that will allow you to exact your revenge against those who wronged you.

CSR Racing now on Android!

Play the best-selling drag racing game on Android for FREE! This is CSR Racing. The ultimate drag race in the city streets, featuring over 100 licensed cars

Shadow Warrior Classic - Free (Steam)

Strap on your combat sandals...Lo Wang is coming to the Land of the Rising Sun to turn out the lights. Experience total blood immersion. If you can't touch, kill or drive something...then blow it away! Whether you're wielding shurikens, an Uzi, or a freshly plundered Guardian head...you've got your work cut out for you. Enter the world's most interactive 3D environment...and cut yourself some sushi!

Free Flash Arcade, Online Games, No Registration

Play free online flash games with no registration. Only arcade with 1 million free game plays. Family friendly, safe for kids.

Cut the Rope 2

Second part of the legendary Cut the Rope logic puzzles series. Get it now for free!
Cut the Rope 2 is a part of the iconic Cut the Rope franchise by ZeptoLab, which follows the adventures of Om Nom, a cute green creature that adores candies

Tons of Free Aps & Games for Android Users

If you like free stuff for your android phone, check this list out!

Tons of free games to play online or download!

I was amazed at how many free games are on this page!

Dead Trigger Now FREE on Google Play

Get ready for Non-Stop Action in this Award Winning Shooter Game

Free Christmas Games

Popular online games site MiniClip have a large collection of Christmas and winter-themed games (over 50 to be precise). Just a small selection include: Ice Breaker, Polar Jump, DownHill Chill, Sleigh Shot, Avalanche, Xmas Mayhem, and more. Includes online games and also smartphone (Android and iOS) downloads. (International)

Jetpack Joyride now free @ Google Play

Bullet-powered jetpacks! Giant mechanical dragons! Birds that poop money! Suit up with a selection of the coolest jetpacks ever made and test your skills as legendary action hero Barry Steakfries. Over 500 million players can’t be wrong. Download FREE and start your adventure today!

Free Command & Conquer Games

At this site, you can play classic Command & Conquer games free online, including Red Alert, Tiberian Sun, Tiberian Dawn, and others. The games also include Dune 2000, a remake of the classic Dune 2. A number of mods are available to enhance existing capability.

Bad Piggies - Free game from the maker of Angry birds (Android)

From the creators of Angry Birds: a game from the PIGS’ point of view! OiNk! Build makeshift contraptions from a huge collection of parts and make it to the goal without blowing your vehicle to pieces!

Play classic handheld games on your browser

I thought I would never see these ever again. Shows you how stupid I am!

Free Command and Conquer War Games

Scroll down to find the free play button!

Spelunky Classic - Free Download

Spelunky is a cave exploration / treasure-hunting game inspired by classic platform games and roguelikes, where the goal is to grab as much treasure from the cave as possible. Every time you play the cave's layout will be different. Use your wits, your reflexes, and the items available to you to survive and go ever deeper! Perhaps at the end you may find what you're looking for...

Download Free Games

A well-designed, popular and fun-to-browse Web site, offering a fantastic mixture of freeware, shareware and online games for PC and mobile. All the games featured here have been specially selected for their quality and level of fun.

Free Company of Heroes 2 PC Game Download

If you like games, you’ll love this one!

Starcraft: Free on PC and Mac

The classic 1998 real time strategy game Starcraft is currently being offered for free. Just visit this page and look for the download links under "StarCraft: Brood War Patch 1.18 Patch Notes"

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Free Crafts & Creative

Free Printable Haunted Paper Toys

Here you'll find a variety of rather unusual paper toys, all free for you to print out and enjoy. The toys include a hearse playset, coffin gift boxes (with occupants), a little cemetery, several unusual board games, a few dark gloomy haunted houses, a rusty old-style robot, and quite a few other dark delights. So pick out some toys, print out the pattern pages, and with a few common supplies like scissors and glue you're ready to create all these strange little curiosities.

Creative Park - FREE paper craft downloads

Lots of great projects to keep adults and kids alike, busy for weeks!

Free Printable Medical Emergency ID Card

Create a free personal medical ID wallet card by completing the form, and printing out the final card on your printer and laminate if you wish.

Download & Print Over 100 Free Family Tree Templates

328 family tree templates you can download and print for free

Free Printables From Tawny Ridge Designs

You can print Birthday Cards, Congratulations, Engagement, For Teacher, Halloween, Invitations, Thank You, Wedding, and more.

Free Signs

No registration needed. Simply pick a safety sign and print it on your own pc. We have created a huge selection of UK statutory safety signs in pdf format for you to print and use, saving you hundreds of pounds in printing costs. We have warning signs, prohibition signs, hazard signs, fire exit signs and many more. We also have no smoking signs and CCTV signs ready for all the latest legislation and regulations

Free knitting pattern downloads (despicable me)

This pattern is for private and charity knitting use only. Please do not repost or sell this pattern without written permission from the designer. Thank you.

11 Easy Halloween Craft Ideas - Free Instant Download

Instant PDF Download

Cool Text - Great for creating Logos etc

Cool Text is a FREE graphics generator for web pages and anywhere else you need an impressive logo without a lot of design work. Simply choose what kind of image you would like. Then fill out a form and you'll have your own custom image created on the fly

Frightfully Free & Easy Halloween Stuff

Conjure your Creative Side with These Creepy Crawly Ideas!

Fold an A4 sheet into an 8-page book

The Pocketmod is a simple, straightforward, non fancy way to keep yourself organized. We provide the templates, you provide the paper.

Make your own passport/ID photos at home

Why pay extra money to photo studios for passport and visa photos? Upload a picture of yourself and download a print sheet of up to 40+ passport photos for FREE!

Free Online Greeting Card Maker

Making a Holiday card to print is easy with Ivy Joy's Greeting Card maker. Just follow the instructions at each step along the way. After you have completed your card, you will be able to print it or use your back button to return here and edit it. Be sure to visit my wild animal and wild kids virtual cards and my links to other printable activities.

Remember The Milk: Task Management Tool

We’re a great fan of this free reminder and task management service. Remember The Milk lets you create “to do” lists and then set up alerts so you don’t forget, whether that’s for a dental appointment, business meeting, shopping trip, or otherwise. Available for mobile and desktop.

Create, Listen & Send Free Personalized Happy Birthday Songs

One Man’s Obsessive Quest To Wish Everyone In The World A Happy Birthday!

FutureMe allows you to write and send a letter to the future!

Write it to yourself or someone else. Use your letter to set a goal and it will be delivered to the email you designate at the appointed time

PDFescape, Free PDF editor & form filler

Try out PDFescape, a free online PDF management tool. The service allows you to edit PDF files, fill out forms, add annotations, password protect files, and even create your own PDF forms. Available for Chrome, Firefox, IE, Opera and Safari. The interface is advert-supported but your files will remain free from any watermarks or advertising. There’s one catch: you’re limited to 100 pages and a 10MB file size. However, you can upgrade for a small fee.

Tons of Free Martha Stewart Halloween Crafts & Ideas

Pumpkin Carving and Decorating Ideas

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Mixed Freebies

My Abandonware - 14,000 games downloadable for free for many different platforms!

Get ready for a deep dive into PC retrogaming, 14000 games are available and waiting to be played again. Discover rare 80s games and immerse yourself into classics from the 90s. Get your dose of nostalgia and old school gaming right now!

The Fan (PC) Free @ Indiegala (DRM Free)

The Fan is an interactive photo fiction with real locations and actors. Follow the story of "The Fan", a serial killer abducting women to fulfill his dark fantasies. His latest catch lies in his basement but she's not ready yet. Everything needs to be perfect for the ritual, when he'll show her "True love".

The fan is a first person exploration game with a unique twist. Driven by a creepy and unsettling atmosphere, it will take you deep within the darkest places of Paris underground.

Free Valentine's Day Card With Your Pet's Photo

This is from I and Love You. Fill out the form and upload your pet's image and send it to yourself!

Free Streaming Movies on YouTube
Check out this page where you can watch free ad-supported movies on YouTube.

Free Pizza Recipe Book
You can instantly download this free PDF Pizza and snack recipe book with 21 pages of recipes.

Free Insect Coloring Book
Check out this free instantly downloadable and printable 12 page insect coloring book from NPS.gov.

Free activity sheets on the How to Train your Dragon : Hidden World website

Free activity sheets on the How to Train your Dragon : Hidden World website. Keep the kids entertained during half term

Free Sky At Night 50 Page Digital Astronomy Book

Have you always wanted to discover the best the night sky has to offer but just don’t know where to start? If so, then Back Garden Astronomy Week is for you!

Become an Apple Teacher, free @ Apple

Apple Teacher is a free, self-paced professional learning programme. As an educator, you can build skills on iPad and Mac that directly apply to activities with your students and earn recognition for what you learn. The Apple Teacher Learning Center is now available on iPhone. Take quizzes, access collections, watch videos and more.

Free Office 365 2019 for students/teachers

This is quite an old deal however for those that don’t know if you have a valid college/university e-mail than you can get all the office applications for free such as word, PowerPoint and excel. It will automatically update so you are on the current version- which is a bonus. I hope a student finds it useful especially since it is so crucial now and you don’t have to pay 80 odd pounds for it.

Product Design in Autodesk Fusion 360 from idea to prototype

Learn the powerful (and free for hobbyists/students) Autodesk Fusion 360 cad package. I have watched the first several lectures and find them pretty good, with instruction in clear American English.

Free: Natron - Cross platform & open-source compositor for visual effects and motion graphics

Natron is a powerful Digital Compositor that can handle of your 2D/2.5D needs. Its robust OIIO file formats and OpenFX architecture is what make Natron the most flexible open source compositor for the visual effects community. Its interface and functionally are the same across all platforms such as MacOS, Linux and Windows. Natron has a powerful keying, roto/rotopaint, 2D tracking tools that are staple for all current film production project that requires visual effects.

Excellent Download - Baskerville with Andy Edwards (From Frost* ,IQ & Robert Plant's Band) - Plays Your Jazz Fusion Favourites @ Bandcamp

This Bandcamp page is the home of Andy's more experimental or unreleased recordings from the last twenty years. I Love This very Funky Jazz Fusion.You can Donate or Download Free.To Get Free Click Buy Digital Album & Place Zero in Field. Download in Lossless FLAC or Lossy MP3. Enjoy !

Name a Star for Free with Name My Stars

Name a Star and Sleep Under It Every Night!

Online courses from leading UK & International Universities FREE @ FutureLearn

Online learning offers a new way to explore subjects you’re passionate about. Find your interests by browsing our online course categories

Free 120 Hour TEFL Course Book Download

We provide a full 120 hour, internationally recognized and accredited TEFL course (Teaching English as a Foreign Language). It covers all aspects of teaching EFL (English as a Foreign Language), in any environment.

Students download the course book and can take their own time to study all of its modules. After that, if they wish, they can take our exam and become a certified ESL teacher!

Stain Removal Tips

Cleaning tips for all your housekeeping needs. Whether you're tidying up or tackling stains, click here & find out how to clean almost anything!

Free Pea Recipe Books

Our great recipe books are full of loads of recipes for every occasion are absolutely FREE to download as e-books. Just fill in the form below, tick the box and we’ll email you the links.

Free BBC Stargazing Guides and PDF Downloads

Use BBC Learning's guides and downloads to get hands-on with the Universe!

The UK Highway Code - Free Download

The Highway Code is essential reading for everyone. Its rules apply to all road users: pedestrians, horse riders and cyclists, as well as motorcyclists and drivers.

Free Online Courses @ Alison

Alison has over 1000 high quality courses available across 9 distinct categories, all absolutely free to complete. All our courses are self-paced and have been designed by subject matter experts, to give you an interactive and enriched learning experience.

Download a Free How Nature Works Booklet

To accompany the BBC TV series Secrets of our Living Planet, you can order a 'How Nature Works' booklet containing four friezes that give you an insight into different UK habitats.

FREE John West Recipe Book

When someone offers you a free tuna or salmon recipe ebook, you might think it involves a catch. Well, you’d be right. But it’s a succulent, tasty catch. Simply enter your details below now to download a copy.

Free Cow & Gate Baby Weaning Guide

Our handy 5 Step Weaning Plan will guide you through the weaning journey. With easy-to-follow advice, tried and tested by over 900,000 mums, handy shopping lists and money-saving coupons, you'll go from first little spoonfuls to 3 tasty meals a day without the hiccups!

Free Jiffy Mix Cookbooks

The online versions of our famous “JIFFY” Mix Recipe Book

Free PDF Guides - Achieving Success With Your Music

Our free downloadable PDFs will help you with everything from making your next CD or DVD to marketing and selling your discs.

Free Book: Now What? The Healing Journey Through Job Loss

Find hope, encouragement, and practical principles to help you respond in a way that can keep you moving forward in life.

Free Book - Adventures In Parenting

This booklet describes how parents can use responding, preventing, monitoring, modeling, and mentoring to help them successfully raise children from birth to age 14.

Free Copy of the Book: No Longer a Slumdog

Asia’s Children Tell Their Stories in No Longer a Slumdog. The children’s stories tell of going from a life of heartache and poverty to finding joy, laughter and a bright future. Despite the affliction these children face, Yohannan shows us there’s opportunity for change as many find new life in God‘s redeeming love.

Free Bilingual Childrens Books

Reading is the most important skill a child can acquire to succeed in school. Help your child become a stronger reader by encouraging daily reading with free children’s books from Read Conmigo. Our mission is to promote bilingual literacy and family engagement, one family at a time.

Free 38 Page Book: Clearing The Air, Quit Smoking Today

Describes tools that can help smokers stop smoking and the problems to expect when they quit

Free Slow Cooker Cake Mix Recipes Book

Learn how to make a variety of  slow cooker dessert recipes using cake mix with our 16 To-Die-For Slow Cooker Cake Mix Recipes Free eCookbook. In this free collection, you'll find delicious slow cooker cake mix recipes you'll be happy to have on hand

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Free Courses

200 Free Textbooks

Free textbooks (aka open textbooks) written by knowledgable scholars are a relatively new phenomenon. Below, find a meta list of 200 Free Textbooks, and check back often for new additions. Also see our online collection, 1,300 Free Online Courses from Top Universities

Microsoft Office Free Courses (Excel / Word / Powerpoint / Access) @ Microsoft Store

Free and detailed courses available at the Microsoft website. Important to refresh, aquire and maintain skills in these core software packages. Excel Word Powerpoint Access

Learn Basic Chinese in 20 Days App Free @ Google Play

Good deal if you want to learn Chinese as a hobby or for business etc..

Free language lessons

How to learn languages for free? This collection features lessons in 48 languages, including Spanish, French, English, Mandarin, Italian, Russian and more. Download audio lessons to your computer or mp3 player and you're good to go.

Free Coursera Online Courses

Coursera is an online academy that provides free courses to students who want to learn and advance in their particular field. You can just join their site and choose one course out of hundreds and then started getting online lectures and training.

Free Microsoft Courses Delivered By Experts

Microsoft Virtual Academy offers a wide range of free courses for all of you guys. They have got stuff that ranges from simple to more complex courses. Just select the course that you are interested in learning and get lectures from highly qualified experts in the field.

Get Free Online Education

Getting into a college is very expensive and if you can't afford the fee and still want to study then this will be an awesome post for you. ‘Academic Earth' has taken the initiative to provide free education to all. You can selective any course that you want to learn and get lectures and other educational stuff totally free.

1300 Free Online Courses from Top Universities

Get 1,300 free online courses from the world's leading universities --  Stanford, Yale, MIT, Harvard, Berkeley, Oxford and more. You can download these audio & video courses (often from iTunes, YouTube, or university web sites) straight to your computer or mp3 player. Over 45,000 hours of free audio & video lectures, await you now.

Free online courses - Udacity - With Certficate

Thrive in an immersive learning environment that brings together leading academics and industry visionaries.

Free iOS Programming Course

At Appcoda, our aim is to teach everyone how to code and build an iOS app. Here you can find a collection of free tutorials that are target for beginners without possessing any coding experience, and developers with some iOS programming experience. All the tutorials listed below are absolutely free. Simply follow the tutorials to kick off your development journey.

Lots of FREE courses from top universities @ EDX (play store app)

In the age of information, ignorance is a choice. Learn on the go with 2,000 courses from the world’s top universities

Website dedicated to free tutorials

For more than a decade, the GCFLearnFree.org program has helped millions around the world learn the essential skills they need to live and work in the 21st century. From Microsoft Office and email to reading, math, and more, GCFLearnFree.org offers more than 180 topics, including more than 2,000 lessons, 800+ videos, and 55+ interactives and games, completely free.

Free Courses From The Open University

Access in the region of 1000 free courses covering 8 major subject areas at OpenLearn, a free learning initiative from The Open University, a world renowned distance learning provider. You can begin a new course immediately and select from history, health, psychology, business, nature, society, politics, technology, mathematics and numerous other subjects.

Learn a language for free with Duolingo

Learning with Duolingo is fun and addictive. Earn points for correct answers, race against the clock, and level up. Our bite-sized lessons are effective, and we have proof that it works.

Khan Academy

At the Khan Academy, you can take part in free online lessons and courses on a variety of subjects, including science, maths, computing, engineering, history, economics, art, and many others. It’s completely free with no advertisements or subscription fees, and you can learn at your own pace, whenever it suits you. The site features over 100,000 interactive exercises.

TED Talks - 3000+ talks to stir your curiosity

TED is a nonprofit devoted to spreading ideas, usually in the form of short, powerful talks (18 minutes or less). TED began in 1984 as a conference where Technology, Entertainment and Design converged, and today covers almost all topics — from science to business to global issues — in more than 100 languages. Meanwhile, independently run TEDx events help share ideas in communities around the world.

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Business Freebies

Business

FREE WEBSITE

HTML5 UP: Responsive HTML5 and CSS3 site templates.

Bootswatch: Free themes for Bootstrap.

Templated: A collection of 845 free CSS & HTML5 site templates.WordPress.org | WordPress.com: Create your new website for free.Strikingly: Free, unlimited mobile optimized websites for strikingly domains.Layers: A WordPress site builder so simple. It’s free, forever.Bootstrap Zero: The largest open-source, free Bootstrap template collection.Landing Harbor: Promote your mobile app with a free landing page.

WordPress.org | WordPress.com: Create your new website for free.

Strikingly: Free, unlimited mobile optimized websites for strikingly domains.

Layers: A WordPress site builder so simple. It’s free, forever.

Bootstrap Zero: The largest open-source, free Bootstrap template collection.

Landing Harbor: Promote your mobile app with a free landing page.

FREE BRANDING & LOGO

Logaster: Professional online logo maker & generator.

Hipster Logo Generator: It’s Hip, It’s Current, It’s Stylish, It’s Hipster.

Squarespace Free Logo: You can download free low-res version for free.

Signature Maker: A free web based tool that creates your handwritten digital signature.

FREE INVOICE

Invoice to me: Free Invoice Generator.

Free Invoice Generator: Alternative free invoice generator.

Slimvoice: Insanely simple invoices.

Wave: Free & easy accounting, invoicing and more.

Invoice.to: Free invoice generator.

FREE LEGAL DOCS

Kiss: Free legal docs for startup founders and investor.

Docracy: An open collection of free legal documents.

Shake: Create, sign and send legally binding agreements in seconds. Free for personal use.

FREE IDEA MANAGEMENT

Experiment Board: Test your startup idea without wasting time or money.Germ.io: Get from idea to execution.Skitch: Your ideas become reality faster.

Germ.io: Get from idea to execution.

Skitch: Get from idea to execution

FREE BUSINESS / PROJECT NAME GENERATORS

The Name App: Find an available name for your brilliant idea.

Naminum: Discover a perfect company name.

Short Domain Search: Find short, available single-word domain names.

Wordoid: Pick a short and catchy name for your business.

Hipster Business Name: Hipster business name generator.

Impossibility: The best domain name generator ever.

Lean Domain Search: Find a domain name for your website in seconds.

Domainr: Fast, free, domain name search, short URLs.

Marketing

FREE WRITING / BLOGGING

Hemingway: Hemingway App makes your writing bold and clear.

Grammarly: Finds & corrects mistakes of your writing.

Medium: Everyone’s stories and ideas.

ZenPen: The minimal writing tool of web.

Liberio: Simple eBook creation and publishing right from Google Drive.

Editorial Calendar: See all your posts, drag & drop to manage your blog.

Story Wars: Writing stories together.

WP Hide Post: Control the visibility of items on your blog.

Social Locker: Ask visitors “to pay” for your content with a tweet, etc.

Egg Timer: Set a time and bookmark it for repeated use.

BlankPage: Writing made simple.

Wattpad: The world’s largest community for readers and writers.

Known: A single site for the content you create.

Dbook: Structured and collaborative writing for large documents.

CoSchedule: Blog post headline analyzer.

A5.gg: When you return your text will still be here.

Free Summarizer: Summarize any text online in just a few seconds.

FIND (TRENDING) CONTENT (IDEAS)

Portent: Content idea generator.

Google Trends: A new way of displaying trending searches.

Buzzsumo: Analyze what content performs best for any topic or competitor.

Hubspot Blog Topic Generator: Custom blog ideas.

Swayy: Discover the most engaging content. Free for 1 dashboard user.

Others: Google+ What’s Hot | Twitter Trending | Quora | Reddit |
Ruzzit: Find the most shared content on the web.

FREE SEO + WEBSITE ANALYZERS

Open Site Explorer: A comprehensive tool for link analysis.

Ahrefs: Site explorer & backlink checker.

Quick Sprout: Complete analysis of your website.

WordPress SEO by Yoast: Have a fully optimized WordPress site.

SEO Site Checkup: SCheck your website’s SEO problems for free.

Hubspot Marketing Grader: Grade your marketing.

SimilarWeb: Analyze website statistics for any domain.

Alexa Ranking: Analytical insights to analyze any site’s rank.

SERPs Rank Checker: Free keyword rank & SERP checker.

OpenLinkProfiler: The freshest backlinks, for free.

Keywordtool.io: Free alternative to Google Keyword Planner.

Google: Analytics | Keyword Planner | Webmaster Tools | Trends |

Nibbler: Test any website.

Browseo: How search engines see your website.

Broken Links: Find broken links, redirects & more.

Copyscape: Search for copies of your page on the web.Google

Google Pagespeed Insights: Check the performance of your site.

Pingdom: Test & the load time of a site.

GTMetrics: Analyze your page’s speed performance.

Moz Local: Check your local listings on Google, Bing, and others.

XML Sitemaps: Sitemap generator that creates XML & HTML variants.

Shopify E-commerce Report: Get your free Ecommerce report.

W3C validator: Easy-to-use markup validation service.

FREE IMAGE OPTIMIZERS

TinyJPG | TinyPNG: Compress images.

Compressor.io: Optimize and compress your images online.

Kraken: Optimize your images & accelerate your websites.

ImageOptimizer: Resize, compress and optimize your image files.

ImageOptim: Makes images take up less disk space & load faster.

Smush.it: Image optimizer WordPress plugin.

Dunnnk: Beautiful mockups.

InstaMockup: Create beautiful screenshots of your app or website.

FREE IMAGE EDITORS

Canva: Amazingly simple graphic design for bloggers.

Pixlr: Pixlr Editor is a robust browser photo editor.

Skitch: Get your point across with fewer words.

Easel.ly: Empowers anyone to create & share powerful visuals.

Social Image Resizer Tool: Create optimized images for social media.

Placeit: Free product mockups & templates.

Recite: Turn a quote into a visual masterpiece.

Meme Generator: The first online meme generator.

Pablo: Design engaging images for your social media posts in under 30 seconds.

FREE EMAIL MANAGEMENT

Contact form 7: Famous WordPress plugin to collect email addresses.

Mailchimp: Send 12,000 emails to 2,000 subscribers for free.

ManyContactsBar: Free contact form sits on top of your website.

Hello Bar: Get more email subscribers.

Sumome List Builder: Collect email addresses with light box popover.

Scroll Triggered Box: Boost your conversion rates — WordPress only.

Sumome Scroll Box: Capture more email addresses, politely.

Mandrill: The fastest way to deliver email. Free 12K emails/month.

Mailgun: The Email Service For Developers. Free 10K emails/month.

Sendgrid: Delivers your transactional and marketing email. Free 12K emails/month.

Sendinblue: Free 9K emails/month.

Mailtrack: The best free email tracking solution.

Canned Emails: A minimal site with pre-written emails.

FREE GUIDES & COURSES

Primer: No-nonsense, jargon-free marketing lessons (by Google).

KeepYourFriendsClose: A free e-book about maximizing Customer Lifetime Value.

Pricing Course: A free 9 day course on charging what you’re worth.

Email Course for Sponsorships: How to get sponsorships for anything.

Startup Sales Course: A free course to help you become a better marketer.

Build an online course: A free course to help you build an online course.

MailCharts: A FREE email course to help you become a better marketer.

FirstSiteGuide: The beginner’s guide to successful blogging.

FREE SOCIAL MEDIA + COMMUNITY MANAGEMENT

WriteRack: The best way to tweetstorm.

Spruce: Make Twitter ready images in seconds.

Click To Tweet: Get more shares on your content.

MyTweetLinks: Increases Twitter traffic.

Latergram: Easily plan & schedule your Instagram posts.

WordPress Pin it Button for Images: Add a “Pin It” button.

SharedCount: Track URL shares, likes, tweets, and more.

How Many Shares Count: how many shares a URL has across most social networks, all in one place.

Justunfollow: Follow / unfollow people on Twitter & Instagram.

SocialRank: Identify, organize, and manage your followers on Twitter.

Klout: Social media influence score on browser extension.

Ritetag: Instant hashtag analysis.

Social Analytics: Interactions for a URL on most social platforms.

Buffer Free Plan: Schedule posts to Twitter, Facebook, Linkedin, Google+.

Bitly: Create, share, and track shortened links.

Filament: A free beautiful and customizable sharing bar.

Addthis: Get more shares, follows and conversions.

Sumome Share: Auto-optimizes your share buttons for max traffic.

Digg Digg: Your all in one share buttons plugin.

Disqus: Build a community of active readers & commenters.

App Review Monitor: App reviews delivered to Slack and your inbox.

Presskit Generator: Generate a Press Kit for your iOS App for free.

Free Survey Creator: Create a survey. Get user feedback for free.

FREE CUSTOMER SERVICE & SURVEYS

Typeform: Free beautiful online survey & form builder.

Tally: Create polls in no time.

Free Survey Creator: Create a survey. Get user feedback for free.

Batch: The first-ever 100% free engagement platform for mobile apps.

Helprace: Customer service tool. Free for up to 3 agents for small support teams.

A/B TESTS & GROWTH HACKING

Optimizely: One optimization platform for websites and mobile apps.

Hello Bar: Tool for A/B testing different CTAs & power words.

GrowthHackers: Unlocking growth. Together.

Petit Hacks: Acquisition, retention, & revenue hacks used by companies.

Design & Code

FREE DESIGN RESOURCES

Freebbble: High-quality design freebies from Dribbble.

Dribbble: Dribbble search results for “freebie”. An absolute freebie treasure.

Graphic Burger: Tasty design resources made with care for each pixel.

Pixel Buddha: Free and premium resources for professional community.

Premium Pixels: Free Stuff for Creative Folk.

Fribbble: Free PSD resources by Dribbblers curated by Gilbert Pellegrom.

Freebiesbug: Latest free PSDs & other resources for designers.

365 Psd: Download a free psd every day.

Dbf: Dribbble & Behance best design freebies.

Marvel: Free resources from designers we love

UI Space: High quality hand-crafted Freebies for awesome people.

Free Section of Pixeden: Free design resources.

Free Section of Creative Market: Freebies coming out every monday.

Freepik: iFree graphic resources for everyone.

Tech&All: PSD, Tech News, and other resources for free.

Tethr: The most beautiful IOS design KIT ever.

Web3Canvas: PSD Freebies, HTML Snippets, Inspirations & Tutorials.

SketchAppResources: Free graphical resources.

Placeit Freebies: Freebies delivered right to your Dropbox.

COLOR PICKERS

Material Palette: Generate & export your Material Design color palette.

New Flat UI Color Picker: Best flat colors for UI design.

Flat UI Colors: Beautiful flat colors.

Coolors: Super fast color schemes generator for cool designers.

Skala Color: An extraordinary color picker for designers and developers.

Material UI Colors: Material ui color palette for Android, Web & iOS.

Colorful Gradients: Gradients automatically created by a computer.

Adaptive Backgrounds: Extract dominant colours from images.

Brand Colors: Colors used by famous brands.

Paletton: The color scheme designer.

0 to 255: A simple tool that helps web designers find variations of any color.

Colour Lovers: Create & share colors, palettes, and patterns.

Adobe Color CC: Color combinations from the Kuler community.

Bootflat: Perfect colors for flat designs.

Hex Colorrrs: Hex to RGB converter.

Get UI Colors: Get awesome UI colors.

Coleure: Smart color picker.

Colllor: Color palette generator.

Palette for Chrome: Creates a color palette from any image.

PLTTS: Free color picker.

INSPIRATION

MaterialUp: Daily material design inspiration.

FLTDSGN: Daily showcase of the best flat UI design websites and apps.

Site Inspire: Web design inspiration.

UI Cloud: The largest user interface design database in the world.

Moodboard: Build a beautiful moodboard and share the result.

Crayon: The most comprehensive collection of marketing designs.

Land-Book: Product landing pages gallery.

Ocean: A community of designers sharing feedback.

Dribbble: Show and tell for designers.

Behance: Showcase & discover creative work.

Pttrns: Mobile user interface patterns.

Flat UI Design: Useful Pinterest board.

Awwwards: The awards for design, creativity and innovation.

The Starter Kit: Curated resources for developers and designers.

One Page Love: Resource for one page website inspiration.

UI Parade: User interface design tools and design inspiration.

The Best Designs: The best of web design.

Agile Designers: Best resources for designers & developers.

Niice: A search engine with taste.

FREE STOCK PHOTOGRAPHY

Stock Up: Best free stock photo websites in one place.

Pexels: Best free photos in one place.

All The Free Stock: Free stock images, icons, and videos.

Unsplash: Free (do whatever you want) high-resolution photos.

Splashbase: Search & discover free, hi res photos & videos.

Startup Stock Photos: Go. Make something.

Jay Mantri: Free pics. do anything (CC0). Make magic.

Designers Pics: Free photographs for your personal & commercial use.

Death to the Stock Photo: Free photos sent to you every month.

Foodie’s Feed: Free food pictures in hi-res.

Mazwai: Free creative commons HD video clips & footages.

Jéshoots: New modern free photos.

Pixabay: Free high quality images.

Picography: Free hi-resolution photos.

Snapographic: Free stock photos for personal & commercial use.

Splitshire: Delicious free stock photos.

New Old Stock: Vintage photos from the public archives.

Picjumbo: Totally free photos.

Life of Pix: Free high-resolution photos.

Gratisography: Free high-resolution photos.

Getrefe: Free photos.IM Free: A curated collection of free resources.

The Pattern Library: Free patterns for your projects.

Public Domain Archive: New 100% free stock photos.

ISO Republic: High-quality, free photos for creatives.

Stokpic: Totally free photos.

Kaboompics: The best way to get free photos.

Function: Free photo packs.

MMT: Free stock photos by Jeffrey Betts.

Lock & Stock Photos: Free stock photos for you.

Bucketlistly: A free creative common collection of travel photos.

Some more websites: Free Digital Photos | Morguefile | Public Domain Pictures | Free Stockvault | ImageFree | Rgbstock | Dreamstime | FreeImages | FreeRangeImages |FreePhotosBank
StockSnap: Beautiful free stock photos.

Free Nature Stock: Royalty-free Nature Stock Photos. Use them however you want.

FREE TYPOGRAPHY

TypeGenius: Find the perfect font combo for your next project.

Font Squirrel: 100% free commercial fonts

FontFaceNinja: Browser extension to find the web fonts a site uses.

Google Fonts: Free, open-source fonts optimized for the web.

Beautiful Web Type: Best typefaces from the Google web fonts directory.

DaFont: Archive of freely downloadable fonts.

1001 Free Fonts: A huge selection of free fonts.

FontPark: The web’s largest archive of free fonts.

Font-to-width: Fit pieces of text snugly within their containers.

Adobe Edge Fonts: The free, easy way to get started with web fonts.

Typekit: A limited collection of fonts to use on a website or in applications.

FREE ICONS

Fontello: Icon fonts generator.

Flat Icon: A search engine for 16000+ glyph vector icons.

Material Design Icons: 750 Free open-source glyphs by Google.

Font Awesome: The iconic font and CSS toolkit.

Glyphsearch: Search for icons from other icon databases.

MakeAppIcon: Generate App Icons of all sizes with a click.

Endless Icons: Free flat icons and creative stuff.

Ico Moon: 4000+ free vector icons, icon generator.

The Noun Project: Thousands of glyph icons from different artists.

Perfect Icons: A social icon creation tool.

Icon Finder: Free icon section of the website.

Free Round Icons: Doodle Set | Flat Set | Vector Line Set.

Icon Sweets: 60 free vector Photoshop icons.

App Icon Template: Royalty free app icon creator for iOS, OS X and Android.

SmartIcons: Download 1450 premium icons for free.

Ego Icons: 100 Free vector icons with a clean look and feel.

FlatIcons: Free flat icon customizer, royalty free.

To(icon): Free icons.

FREE USEFUL STUFF

UI Names: Generate random names for use in designs and mockups.

UI Faces: Find and generate sample avatars for user interfaces.

Copy Paste Character: Click to copy.

Window Resizer: See how it looks on various screen resolutions.

Sonics: Free packs of UI sounds and sound effects delivered to your inbox every month.

FREE DEVELOP / CODE THINGS

Hive: First free unlimited cloud service in the world.

GitHub: Build software better, together.

BitBucket: Git and Mercurial code management for teams

Chisel: Chisel offers an unlimited number of fossil repositories.

Visual Studio: Comprehensive collection of developer tools and services.

Landscape: Landscape is an early warning system for your Python codebase.

Swiftype: Add great search to any website. Free with limitations.

Keen.io: Gather all the data you want & start getting the answers you need.

Coveralls: Test coverage history and statistics.

LingoHub: Free for Small Teams, Open Source usage and Educational projects.

Codacy: Continuous Static Analysis designed to complement your unit tests.

Searchcode: Search over 20 billion lines of code.

TinyCert: Free SSL certificates for your startup.

StartSSL: Free SSL certificates.

Opbeat: The first ops platform for developers. Free for small teams.

Pingdom: Website monitoring. Free for one website.

Rollbar: Full-stack error monitoring for all apps in any language.

Loggly: Simplify Log Management Forever. Free for one user.

Devport: Get your developer portfolio.

Getting Real: The smarter way to build web apps. A free book by 37signals.

DevFreeCasts: A huge collection of free screencasts for developers.

Cody: A free library of HTML, CSS, JS nuggets.

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Teacher Freebies

Grammar and Vocabulary

English Language Centre Study Zone – This site, from the University of Victoria, has clear, concise grammar lessons. Readings come with interactive comprehension questions and tasks.

English Grammar in Use – If you ask me, Raymond Murphy’s grammar texts for ESL learners are damn near perfect; they have clear explanations, lots of practice exercises, and are thorough. I’ve been hoarding his books for years, and I was thrilled to find one online, accessible for free.

John Fleming’s ESL Grammar Help – I wouldn’t send my ESL students to this page, but it’s a great refresher for native English speakers who are a bit rusty on their grammar rules and terminology. It includes the simple stuff (subjects, prepositions) all the way to the toughies (modal auxiliaries, adjective clauses).

ESL Blues – A thorough resource with interactive Q&As on tons of grammar-based topics. The flash animations are simple but pretty cute.

Label Me! – This resource of printable worksheets is great for teaching new vocabulary. It has images for students to label and, if they’re feeling creative, to expand on (“now draw a mirror on the bedroom wall… now draw a cat under the table.”) These handouts would suit a range of levels, and the site has a hefty selection of holiday-themed worksheets.

Reading and Writing

Tall Tales – This bank of “did they really happen?” stories has a good selection of offbeat reads about topics like animal heroism and dumb burglars. The content reminds me of Reader’s Digest; it’s nothing groundbreaking, but the mass appeal is great for structuring classroom activities. Some stories have a good deal of supplementary exercises for students.

Academic English Cafe – This is a good source for creative writing prompts. As the name suggests, this material is better for high-school or older, as the topics get abstract. It’s high-level but good stuff.

Online Writing Lab (OWL) – Purdue’s writing lab has great resources for writing resumes and professional documents. This site is a very handy tool for university students and adults seeking work in an English-speaking country.

Lesson Plans

The Internet TESL Journal – The journal offers a hefty collection of lesson plans categorized by target skill (reading, culture, icebreakers). Plans are submitted by site users, so they vary a fair bit in terms of content and structure. Still, there are great materials here. The site hosts many abstract lesson topics (modern art, manners) that would suit secondary students and adults learners.

Waygook.org – Here, you’ll find lengthy message boards with lesson plans, PowerPoints, and dialogues about language and teaching. The site has a lively forum, focused on working in Korea; public school textbooks are heavily referenced. Still, there are good teaching resources for anyone. Free registration is required to gain access to links and files.

Using English – This site has a long list of pdf lesson plans for different levels. This is one of the few sites with test prep materials which are crucial for English language learners looking to study abroad. You’ll find IELTS prep lessons and reading exercises based on the Cambridge ESOL. Using English also has printable online quizzes on a mix of grammar-based and general topics.

ESL Galaxy – Here is a bank of (wait for it…) over two thousand printable worksheets, mostly for beginner and intermediate students. The materials include games and puzzles, holiday exercises and readings with comprehension activities. There are also free PowerPoint presentations that are mostly suited for young learners.

TEFL.net – My favorite tool here is the simple “worksheet generator” for ESL teachers who need to prep an exercise in a hurry. The site is also one of the biggest resources for lesson plans, ready-made worksheets, reading exercises and games. The site’s “English Planner” section has a fun selection of daily class warm-ups too, such as slang of the day and cartoon of the day. In addition, you’ll find a good library of articles on teaching tips and ESL methodology.

Adult Learning Materials

BBC Learning English – This is one mega-resource. It hosts grammar, quizzes, lesson plans based on current events and a deliciously British animated series called “The Flatmates” for English learners. It’s a great site if you teach adult ESL classes, as it has sections for teahcing business English and lessons framed around practical life skills like renting an apartment and riding the subway.

Breaking News English – Here, you’ll find whole lesson plans with vocabulary, discussion questions and more on current event news articles. It’s all for intermediate/high-intermediate learners, but text can be edited and simplified for lower levels. Great material for adults/teens.

Business English Materials – These are quite literally English lessons about businesses. A partner site of Breaking News English, it has lesson plans about dozens of different successful companies from Apple to Zara. Lessons include readings, games, comprehension activities and quizzes.

Postscript – Linguarama’s Postscript magazine offers mini-lesssons and worksheets. Look under “Themes” for lessons categorized under very precise headings like management, banking, and marketing. It’s straightforward stuff, best for ESL classes that are intermediate and higher.

Adult Education ESL Teachers Guide – The lesson plans on this university-based site don’t have many bells and whistles; they’re straightforward lessons that would be perfect for newcomers to an English-speaking country. The best resource on the site is the section for teaching non-literate adults, a rare and invaluable resource.

Speaking and Listening

Ello – This site is a great resource for audio clips, categorized by topic, level, and speakers’ accents. I dig this site for providing a great mix of accents. It’s not just native speakers chatting; you won’t find any cheesy dialogues like “Angus and Jeremy compare Scottish and American holidays!” Instead, the dialogues have accented English from a mix of native and non-native speakers. This is a smart practice in my books, as in many situations English functions as the lingua franca of the world.

TEFL Tunes – This is a bank of song-based lessons, with an easy browser where teachers can search by level, theme, artist or grammatical point. Using “If You Don’t Know Me by Now” to teach the first conditional? Cool. These activities are a great way to frame song-listening activities around lessons, as opposed to just playing music in class for the sake of it.

Musical English Lessons – This site is a bit jumbled format-wise, but it offers scores of free worksheets with ready-made lyric gapfills. There’s a long list of artists, and each lyric sheet has tips on how to use the song in class. I’m keen to try, “Do You Want to Know a Secret?” for reported speech or maybe even “Whenever, Wherever” to practice gerunds and infinitives.

English Club – English Club’s talking point worksheets are mini lessons with a huge range of subjects. There are topics like biofuel and kidnapping for your more serious lessons, and topics such as shopping for lighter discussions. Each lesson includes a bit of vocabulary and a dense list of discussion questions related to the topic.

Randall’s ESL Cyber Listening Lab – This is the biggest bank of ESL listening activities that I’ve found so far; Randall’s is a great resource. The sound clips have pre and post-listening exercises, and comprehension questions too. Most of the content would suit low-to-high intermediate students, but there are some resources for beginners and advanced learners too.

Takako’s Great Adventure – This site hosts one of my favorite listening-based lessons: a 10-part story of a Japanese girl’s adventure in Canada when a man claiming to be her pen pal’s uncle meets her at the airport. Mysterious! Each installment has vocabulary and comprehension questions. You could plan a semester’s worth of tasks based on Takako’s story. The narrations are lengthy and best-suited for high-level learners.

Games

A Game a Day – If you have a computer in your classroom, this site has a calendar’s worth of small games for those last five minutes of class. Most of the upper level games are vocabulary-related. The general review section is a big big hit with my higher level students.

Super Simple Songs – I absolutely love these songs and their simple, bouncy videos. The lyrics seem basic, but they’re always a huge hit with younger learners. Play a video in class and your students will be mesmerized, gold for classes that tend to get unruly. “Uh-huh” is a student favourite that will get stuck in your head for weeks.

Comic Creator – If your students enjoy creative activites, the comic creator is a great way to structure and illustrate the stories they write. They can design each panel with backgrounds, characters, and speech bubbles. It’s very fun; you can try it with adult students too.

Armored Penguin – This site makes word searches, crossword puzzles, and word jumbles. It’s very easy to use and has ready-made puzzles that change daily. It’s also a source of classroom conversation starters, like optical illusions and funny quotes.

Lanternfish/Bogglesworld – Here you’ll find a collection of ready-to-print flashcards, worksheets and puzzles: a great resource for kids. A lot of material is centered around Western holidays, so come to this site first if you’re planning a Halloween lesson.

Puzzlemaker – The mother of all puzzle-makers, Puzzlemaker has the standard crosswords and word searches, plus cryptograms, letter phrases, and all sorts of puzzles I haven’t seen since leafing through my Nana’s Large-Print Super Stumpers. My students in South Korea can’t get enough of the puzzles.

Other Resources

The Purdue Online Writing Lab (OWL) - is a great educational resource for adults and students. It provides creative writing prompts that encourage learners to use English to express their thoughts and opinions. This resource also provides quizzes, games, and tutorials to help people learn how to write longer essays in English.

Teaching English at British Council - Here you can find a variety of articles about English lesson plans. A creative teaching idea for classes can be spotted throughout the blog posts. You can find a range of stories in the world of second language teaching. That said, not only you are able to add value into your lesson plan, you can also develop your skills in language teaching.

Breaking News English - Their website may not be flashy, but it provides breaking news articles that can be viewed in a variety of different learning levels. Breaking News English helps to provide real information and give students a chance to discover useful terminology instead of just reading endless paragraphs crammed with vocabulary words. Adult students will appreciate ESL lessons that do not make them feel like schoolchildren.

ESL at About - The main goal of ESL at About is to promote communicative ESL skills. They provide excellent techniques for both educators and learners. This site is a good place to read articles about education trends and ESL Issues. There are also many worksheets with talking points and discussion questions that can lead a class to discuss interesting and stimulating topics.

TEFL.net - The main benefit of TEFL.net is that it is extraordinarily customizable. Teachers can generate their own worksheets and quizzes quickly and easily. Though the website does provide many ready-made worksheets and lesson plans, it is nice to be able to create your own unique teaching resources.

More Free Resources for Teachers

ESL Job Exchange - We publish new articles twice a week to help ESL teachers get started and keep up to date with ESL industry trends.

BusyTeacher.org - If you are reading this, you already know that busyteacher.org is an essential resource for the ESL teacher. Why not take some time to explore other tools that we have to offer including free worksheets, flashcards, ideas for vocabulary, and teaching ideas, just to name a few. You will never know there was so much available to you so close to home.

Maths Chase -  Maths Chase is a completely free site where you can quickly test your times tables. The site is a very simple game but I think kids will find it a really fun way to learn their times tables.

Randall's ESL Cyber Listening Lab - This website is useful for students who are trying to better their listening and speaking skills. Randall’s ESL Cyber Listening Lab provides listening quizzes for several different learning levels, from beginning to advanced. The listening quizzes are extremely valuable for ESL classes with less literate people, and they also provide useful information about common conversations that ESL students will encounter.

BBC Learning English - This website provides a vast amount of resources for adult ESL teachers. The lessons are based on life skills, such as finding an apartment or using a subway, and BBC Learning English also provides lessons on business English. They even have humorous online television series centered around various grammatical concepts.

ESL Games World - If all of the students in your class have access to computers, this is a fun website for everyone to visit. ESL Games World has interactive computer games, such as Snakes and Ladders or Wheel of Fortune, which also teach English. The site’s wide variety of games includes ones for children and ones for adults. In addition to the online games, teachers can also print games for classroom usage.

ITESLJ -  This one is especially useful for discussion topics. It has an enormous list of every topic you could possible imagine and a huge list of questions to get the discussion flowing between students.

Grammar.net - Lots of useful tips and fun info-graphics for learners.

Guardian TEFL - TEFL section of the Guardian newspaper with articles, resources and news.

English Page - A fantastic site for both English teachers and learners; has excellent explanations of many grammar points.

Tim’s Free English Lesson Plans - High quality, communicative lesson plans lovingly crafted by Tim.

ESLvideo.com - Make up your own quizzes from your favorite videos on YouTube. With ESLvideo.com you can create your own quizzes and even have your students search by teacher to find them. If you are looking for comprehension activities that are ready to go, this site also has videos and quizzes from other teachers sorted by fluency level that your students can access anywhere and anytime.

PinkMonkey - If you teach literature in any of your ESL classes, PinkMonkey.com has seemingly limitless resources for you. Here you can find book notes and activities for you and your students for free. With over 460 books listed, you will never need another set of Cliff’s Notes again!

BrightHub - This site offers a bounty of information to the ESL teacher. Here you can read articles about teaching ESL as well as find lesson plans for different times of the year. Are you out of ideas for games, vocabulary or activities for your students? Get some inspiration here.

Dictionary.com - Neither you nor your students wants to carry around a ten-pound English reference dictionary, but you likely already carry something that gives you internet access. If so, bookmark dictionary.com for easy reference. This site will give you definitions of English words as well as thesaurus entries and a word of the day. There are also many other helpful resources this site offers.

UsingEnglish.com - Looking for something a little more intangible than simple definitions? Check out the dictionary of idioms available from usingenglish.com. There are hundreds of idioms listed on this site as well as phrasal verbs and other grammatical irregularities your students may need help with.

And Even More Resources for Teachers!

This is useful tool! Translate Thai into English or English into Thai

This site offers more than 3,200 free printable resources for teaching and learning English and ESL. All the resources are covered by their free licences, which let you download, print, copy, and share them

Amazing Site. Teach with magic tricks on video's

Free lesson Plans. They have something for every teacher no matter what you teach (kids, adults, grammar, etc)

Free ESL worksheets. We tried to make sure there was something for every teacher no matter what you teach (kids, adults, grammar, etc).

Great resource for lesson plans

Lessons, Worksheets, Fun Games, Tutorials, Powerpoint, Flashcards

Top educator sites ranked by popularity

Characterization Lesson Plans

Free Printables For Teachers, Math Worksheets, Coloring Pages, Clipart, Lessons, Stories, Games and more.

The top teaching website in Thailand. Here you will find a ton of resources and tools to help you as a teacher, at all different levels, here in Thailand

Free educational materials for K-12, including worksheets, games, study tools and tutorials.

Priceless Teaching Strategies provides hundreds of teaching strategies for elementary school teachers on topics such as classroom management, student motivation, classroom games and much more.

An educational website where primary teachers will find FREE materials to supplement their drug prevention curriculum.

Just point and click, fill in the blanks, choose a picture and you will have a professional, colorful teacher website.

Google for Teachers!

Lots of teachers sites to browse through here!

Lots of amazing stuff here!

Learning Games

ABC Teach: Includes dozens of free printable activities, research and report help, project and writing ideas, and diorama themes to print

Apples4theteacher.com: Features games and fun activities in art, music, foreign languages, English, math, science, and social studies. For students from kindergarten to the 6th grade

BBC - Learning Schools: Learning resources for kids at home and at school. Find activities and games

Classroom Clipart: Provides educational clipart to be used on projects and reports. Clipart categories include countries, dinosaurs, animals, space, and weather

EZSchool: Interactive tutorials, printable worksheets, and games

Education Place: Free games, activities, and resources for students studying math, reading, social studies and science

Enchanted Learning: Site for K-3rd grade students includes both online and printable activities for all subject areas

Time for Time: Features interactive games, quizzes, animated time zones, class clock and the history of telling time. Includes lesson plans and create-your own worksheets for teachers

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html

Software Freebies

All-Time Greats

         Ad-Aware Free: Stops spyware

         Audacity: Records and edits sound

         BitTorrent: Easy online file sharing

         Dropbox: Online file syncing

         Evite: Fast party planning

         FreeConference.com: Unlimited conference calls

         IMDb: Movie facts and trivia

         OpenOffice.org: Microsoft Office alternative

         The GIMP: Tool-rich image editor

         Trillian Basic: Chat with friends on many instant messaging services

Antivirus Utilities

         Free Avast Anti-Virus: Capable and thorough malware detection

         AVG Anti-Virus Free Edition 8.5: Excellent detection and disinfection

         Avira AntiVir Personal: Good PC disinfection

         Microsoft Security Essentials: Nearly perfect in disabling infections.

Audio Apps and Services

         AudioTag: Easily ID songs you can't name

         Buddha Machine Wall: Calming music source

         Grooveshark: Great place to listen to music

         Mp3Tag: Universal tag editor for audio

         Myna: Advanced audio editing

         Speakershare: Share your best PC speakers with your other computers

         TunesBag: Access songs from any browser

Backup Utilities

         Backupify: 1GB of storage, weekly backups; download backups to your PC

         Comodo Time Machine: Backup utility protects files, folders, and programs

         Macrium Reflect Free Edition: Images your hard drive for PC restoration

         SDExplorer: Access 25GB of online storage from Windows Explorer

         SyncToy: Easy home-network syncing

         Todo Backup: Images your drive or a partition

Browser Add-Ons, Apps, and Utilities

         CeeVee: Online résumés with custom sharing

         MailBrowser: Manage Gmail contacts, attachments, and more

         MyBrainshark: Add narration to a presentation by speaking over the phone

         PDF to Word: Turns PDFs into edit-ready docs

Collaboration Services

         MiNeeds: Connect with and receive bids online from local contractors

         Tinychat: Disposable chatrooms

         Yammer: Facebook-like communications features for businesses

         Zoho Discussions: Add a feature-rich discussion forum to any online destination

Desktop Customization

         BumpTop: 3D desktop that allows you to pin up notes and photos

         DeskHedron: Create up to nine 3D desktops that you can flip through

         InterfaceLift: PC wallpaper library

         Krento: Rotating 3D circle for app launching

         Rainmeter: Attractive, seamlessly embedded desktop overhaul

         StandaloneStack 2: Animated shortcuts for easy access to folder contents

         T3Desk: Minimizes programs to the PC desktop

Mobile Apps and Services

         BlueRetriever: Helps recover lost gadgets

         Connectify: Turn your laptop into a Wi-Fi hotspot

         Instapaper: Bookmark Web pages; strip them to text-only for easy mobile reading

         OverMyMinutes: Helps you stay within your cell-phone plan allotment

         Xpenser: Track expenses via the Web

Photo Utilities

         Easy Poster Printer: Print small to giant posters from your digital images

         The Golden Hour Calculator: Find the best light to shoot photos

         Paint.Net: Lightweight Photoshop alternative

         Phoenix: Web-based image editor

         Shrink Pic: Autoresizing of digital images

Productivity Tools

         DoPDF Free PDF Converter: Fast and simple PDF conversion

         Ecofont: Special design allows this font to consume less ink

         Everything: Thorough indexing and fast search of your desktop

         FlockDraw: A Web-based "cocktail napkin" for shared ideas

         Fonolo: Gives you access to phone menus for customer service numbers

         iCurrent: Free news site with personalization

         MakeSomeTime: Keeps tabs on invoices, projects, and billable hours

         ScreenToaster: Create and e-mail or upload a video of a screen that explains something

         Tom's Planner: Easy Gantt charts

Security Utilities

         KeePass: Organizes and protects all of your important passwords with just one password

         OpenDNS: Protects kids from online violence, pornography, and other unsavory Web material

         SuperAntiSpyware: A robust malware fighter

         Web of Trust: Vets the links you click in your browsers for security issues

Self-Improvement Assistants

         BudgetSketch: Track where your money will go before you spend it

         DailyBurn: Presents charts and graphs to track your fitness program

         Habitforge: Train yourself in new habits with the help of daily reminders

         Learn10: Ten new foreign-language words daily

         RunKeeper Free: Use your iPhone to keep track of your jogging sessions

         YouTube EDU: Videos of Ivy League lecturers

Social Networking Tools

         Brizzly: Performs a makeover of the Facebook and Twitter interfaces

         FacePAD: Download photo albums from Facebook, via Firefox

         FriendShopper: Shop online with friends

         PhotoGrabber: Download photos of you found in other users' albums

         Splitweet: Tweet to single or multiple accounts at the same time

         TwInbox: Outlook add-on brings Twitter tweets to your inbox, and more

System Utilities

         Better Paste: Autostrip formatting from text with a keyboard command

         FixWin: Easy repairs for common PC annoyances

         Ketarin: Keeps your third-party apps up-to-date

         Portable Ubuntu Remix: Runs Linux applications on your Windows machine

         Teracopy: Fast file copying on the PC

         Ultimate Windows Tweaker: Optimizes all areas of Windows 7 or Vista

         Win7 Library Tool: Add the contents of networked folders to libraries, and more

         Wizmouse: Makes your mouse's scrollwheel work with any window it hovers over

Timesavers

         Belvedere: Automated file manager works with the rules you set

         Cache My Work: Autoreloads the apps running when you restart your PC

         Ninite: Installs your all favorite free apps in the background, after a Windows reinstall or anytime

         PhraseExpress: Monitors your typing for shorthand text and expands it to larger snippets

         Rescue Time: Monitors your apps and sites and provides graphs on how you spent your day

Video Tools and Services

         Classic Cinema Online: Watch classic films

         Clicker: Aggregates Internet videos

         DoubleTwist: A great iTunes alternative for media

         Hulu Desktop: Desktop app for Hulu's video

         Jinni: Select movies and videos to watch based on keywords such as plot or mood

         Libox: Private network to share large media files

         ShowMeWhatsWrong: Lets people record and share screencast's of what's ailing their PC

Websites and Forums that Giveaway Free Software, and Lots More!

1. Giveaway of the Day is the most popular website to get the paid software free for 10+ years now.

         It highlights multiple programs on its front page including Windows software, Android & iPhone apps.

         Every 24 hours, a new commercial software is offered for free.

         The application name, a short description and the time remaining are displayed.

         Usually, you will need to share the deal on social media or give your email address to get the download link.

         Installation is not straightforward, a Readme file is provided with instructions to install and activate the software.

2. Malware Tips

It is a forum full of tech enthusiasts who regularly share great giveaways and promotions.

         All latest paid software giveaways from different sources are listed.

         The download links shared are safe with no malware attachments.

         The website is easy-to-use.

         It has very helpful forum members.

3. Softpedia

Softpedia is not just the largest encyclopedia of free software, it also offers great paid software for free.

         Very good paid software giveaways listed.

         Detailed reviews with screenshots are given on the download page.

         No need to sign-up or share the email address.

         Straightforward downloads.

         Doesn’t post the giveaways often.

4. SharewareOnSale

It is one of the best full version software download sites that provide multiple paid software for free every day.

         Basic information about the giveaway software is put on the front page.

         It also lists several other deals and giveaways.

         Paid programs for various platforms like Windows, Mac, Android and iOS are available for free.

         You are required to provide the site with your email address and basic information before the download is provided.

         Sometimes, the activation serial code is listed directly on the download page so that you can activate the program right away during installation.

5. Download.hr

Download.hr is primarily a game and software giveaway website.

         Full version games and software for Windows, Mac, Android and iOS are listed.

         Brief information about the giveaway program is displayed.

         To gain access to their giveaway, one must share the giveaway on various social media sites or wait a few hundred seconds.

         Some giveaways require you to register on the website.

         At times, license keys are directly displayed on the download page.

6. BitsDuJour

BitsDuJour is a popular giveaway website to get your hands on some premium software programs.

         It gives away full version paid software for Windows, Mac and iOS.

         A good description of the giveaway software is put up on the download page.

         You need to register with BitsDuJour before you can grab the free offer.

         Serial or license keys are usually sent to your email inbox.

         Doesn’t frequently post the giveaways.

7. Raymond.cc

Wondering how to get any software for free? This forum is your answer.

         Thriving tech community.

         Lists most of the software giveaways.

         Shares safe download links.

         Largely has Windows related software.

8. Giveaway Club

Giveaway Club is yet another paid software download site.

         It lists active giveaways on the site’s front page.

         Windows, Games and Mac giveaways are listed in their respective tabs.

         It is not required to register an account on Giveaway Club before you grab a paid software.

         Some software providers may ask you for an email address to provide activation instructions.

9. Most I Want

Quickly lists all premium software giveaways from various trusted sources.

         A reliable website for legal paid software.

         Usually posts Windows and Mac related giveaways.

         User-friendly interface.

         Frequently updated.

10. Techno360

For almost a few years now, Techno360 has been listing genuine software giveaways.

         Regularly posts interesting software.

         The website is simple, clean and easy to use.

         Tries to provide safe download links.

         Largely has Windows and Android related applications

For the very 'Latest Freebies' Every Week visit:

http://freebiesave.org/latest-freebies.html